
 
 

PROCES – VERBAL 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 

din data de 26.02.2024 
 

 Şedinţa extraordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei de 
convocare nr. 209 / 22.02.2024 la iniţiativa domnului Primar Tudorică Marian-Viorel şi s-a desfăşurat în 
sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu ora 16:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
Au răspuns prezent un număr de 17 consilieri locali în funcţie.  
Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel, d-na 

Stoenică Eugenia - director executiv al Direcției economico-financiare, d-na Oprișan Florentina - șef 
Serviciu Buget, finanțe, contabilitate și d-nul Jidovu Laurenţiu, secretar al localităţii, care este asistat în 
notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu Marius, consilier – Compartiment Administraţie publică din 
cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
II. APROBAREA ORDINII DE ZI 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, dă citire ordinii de zi după cum urmează : 

1. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Orașului  
Drăgănești-Olt pentru anul 2024.”  

Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot ordinea de zi, înregistrându-

se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 
III. DEZBATEREA ORDINII DE ZI 

1. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Orașului Drăgănești-Olt pentru anul 
2024. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, acordă cuvântul preşedinţilor de comisii. 
D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz favorabil proiectului 

de hotărâre. 
D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 

proiectului de hotărâre. 
 
D-nul Stoenică Alexandru – Vreau să fac un amendament la acest buget. Suma de 400 mii lei 

de la capit. 67.02, subcapit. 67.02.05 pentru servicii recreative, sportive, această sumă solicit a fi 
redistribuită la unul din proiectele aflate în derulare, pentru contribuție proprie, respectiv la proiectul de 
reabilitare Gradiniță Comani. 

 
D-nul Ciubuc Dumitru – Consider că la Casa de cultură suma de 150 mii lei - Alte cheltuieli, este 

cam mare. Văd că sunt prinse 349 mii lei din care salarii 163 mii lei, diferență 186 mii lei. Propun să 
luăm de aici 100 mii lei și să meargă tot la un proiect pe care îl avem în derulare, la Comani sau 
Grădinița Comani. 

D-na Stoenică Eugenia – Spuneți la care proiect să meargă. Să știm exact. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Tot la Grădinița Comani.  
 
D-nul Ciubuc Dumitru - La gaze avem 512 mii lei. Sunt prinși 200 mii lei în trim. I și 312 mii lei în 

trim. IV. 
D-nul Viceprimar – Este vorba de extindere. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Care străzi sunt acestea? 



 
 

D-nul Viceprimar – Str. Vișinului, str. Eternității, str. Boianului, str. Prundului. Domnule Ciubuc 
Dumitru, ce știți despre str. Bisericii? De ce nu s-a semnat contract să se introducă pe toată strada 
rețea de gaze? 

D-nul Ciubuc Dumitru – Str. Bisericii era prinsă de la biserică până în colț. Am zis că unde se 
termină casele să nu mai fie. 

D-nul Primar – Mai sunt 2-3 case acolo . 
D-nul Ciubuc Dumitru – Acelea erau prinse. Așa a rămas discuția atunci. 
D-nul Viceprimar – Noi vorbim de strada Bisericii. Toată este strada Bisericii. 
D-nul Ciubuc Dumitru  - Atunci am avut o discuție cu proiectantul. Au fost niște străzi care au 

avut proiectele modificate, pentru că ... 
D-nul Primar – Noi am înțeles că a fost o stradă lungă și nu avea ... 
D-nul Ciubuc Dumitru – De exemplu vă dau strada Izv. Sîiului care este betonată și au ieșit cu 

țeava...Le-am spus că nu are rost să spargă... 
D-nul Viceprimar – Soluția nu o dăm noi, o dă Distrigaz și ei nu puteau să renunțe, să facă cum 

le spunem noi. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Distrigaz face pe banii noștri. 
D-nul Viceprimar – Așa îți dă soluția și pe acolo trebuie să te branșezi, să te duci în zona 

respectivă.  
D-nul Ciubuc Dumitru - Așa a dat soluție și pentru strada Comănencelor și strada Vadul 

Cumanilor și au făcut cum am vrut noi. Se pot face niște lucruri dacă se vrea. 
Banii sunt pentru străzile acestea. Proiectele trebuie să le aprobăm? 
D-nul Primar – Sunt aprobate. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Toate? 
D-nul Primar – Nu toate. Avem cereri pentru acele. Unele sunt aprobate, altele nu. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Dacă le prindeam în lista de investiții ... 
D-nul Primar – Nu sunt toate, dar cred că sunt 2-3 străzi trecute. 
 
D-nul Ciubuc Dumitru – La salubritate avem cheltuieli de 1.800 mii lei, 900 mii lei trim. I și 900 

mii lei trim. II. La încasări avem 879 mii lei. Tot primăria suportă diferența ... 
D-na Stoenică Eugenia – Ca de obicei. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Trebuie să existe niște soluții. Până unde ajungem cu datoria asta? 
D-na Stoenică Eugenia – Noi încasăm, dar cantitatea de gunoi care se colectează este mult 

mai mare decât cea care a fost luată în calcul atunci când s-a stabilit taxa. Se colectează mai mult și 
atunci și valoarea facturii este mult mai mare. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Nu este o soluție să plătim noi mereu. 
D-nul Viceprimar – Nu este asta soluția. I-am controlat și i-am informat. 
D-nul Primar – Spune-ți dumneavoastră care este soluția? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Trebuie discutat cu cetățeanul și cred că o să înțeleagă. 
D-nul Primar – Dumneavoastră ați văzut cum pun gunoiul la Stadion, în condițiile în care au 

pubelă acasă? De ce trebuie să-l mai pună la Stadion?  
D-nul Ciubuc Dumitru – Niște măsuri trebuie luate. Dacă mergem mereu așa, ajungem să avem 

datorie foarte mare la Salubris. 
D-nul Viceprimar – Am încercat. În toate localitățile la fel se întâmplă. Noi stăm mai bine decât 

alții. 
D-na Stoenică Eugenia - Și Slatina are datorii la Salubris. 
D-nul Primar – Eu cred că o să muncim pentru Salubris. Nu o să mai facem nimic în oraș pentru 

că trebuie să le plătim lor. A fost un contract foarte prost. Nu aș mai face niciodată contract cu această 
firmă. De ce trebuie să încasez eu? 

D-nul Viceprimar – Noi muncim pentru Salubris. Noi încasăm banii, noi le dăm banii, noi 
verificăm cetățenii. 

D-nul Nădescu Viorel – Eu ca și societate comercială primesc chitanță de la primărie fără TVA. 
Dar de ce să nu-mi deduc și eu TVA-ul? Este corect? 



 
 

D-nul Viceprimar – La următoarea ședință a lor trebuie să mergem mai mulți. Am fost singurul 
care a votat împotrivă. Am avut mandat din partea dumneavoastră să votez împotrivă. Am fost singurul 
din sala aceea care a votat împotrivă. 

 
D-nul Ciubuc Dumitru – Pe la piață văd că avem la prestări servicii 22 mii lei. Din ce se compun 

aceste cheltuieli? Văd că apa este separat, gunoiul separat, iluminatul separat, curățenia separat. Ce 
cheltuieli sunt acestea? 

D-na Stoenică Eugenia – Verificare de cântare și altele. 
D-nul Ciubuc Dumitru – 22 mii lei este destul de mult. Cheltuielile acestea dacă erau puțin mai 

restrânse, pentru că suntem într-o situație mai dificilă, puteam să ... 
D-nul Primar – Au mai reparat pe acolo... 
D-nul Ciubuc Dumitru – Întreb pentru viitor. 
 
D-nul Nădescu Viorel – În balanța de verificare sintetică, la 401 ne spuneți o sumă, adică 

3.522.688,21 lei, iar în fișă, situația parteneri, la sold spuneți 3.403.310 lei. 
D-na Stoenică Eugenia – Diferența este pentru învățământ. Sunt creditorii de la învățământ 

neachitați. Acolo v-am dat doar 401, al nostru, al Primăriei. Diferența este pentru învățământ. Acolo 
este balanța centralizată pe total oraș. Nu v-am dat și ce au ei de achitat, dar se totalizează pe total 
oraș. 

D-nul Nădescu Viorel - Și la 404 și 450, la cererile de rambursare, este o diferență aici? 
D-na Oprișan Florentina – Sunt banii pentru proiectul derulat prin P.O.I.M. pentru liceu. 
D-nul Nădescu Viorel – Aici spune clar pentru ce s-au făcut. 
D-nul Primar – Ce spune acolo? 
D-nul Nădescu Viorel – Avans primit de la Autoritatea Centrală Management Plăți Fonduri 

Externe Nerambursabile. 
D-nul Oprișan Florentina – Ce cod este? 
D-nul Nădescu Viorel – 45.80.501. 
Dna Oprișan Florentina – Acelea sunt cererile de prefinanțare. 
D-nul Nădescu Viorel – Este o diferență de 400 mii lei. 
D-na Oprișan Florentina – Este Liceul teoretic. Liceul teoretic are 462 mii lei. A derulat un 

proiect legat de Covid. Noi suntem obligați să le contabilizăm. Cred că a și fost aprobat în Consiliul 
local. 

 
D-nul Stoenică Alexandru – Solicit pentru ședința ordinară, dacă se poate, toate abonamentele 

de la Orange să vedem de unde reies acele sume de 4 mld lei, și de la Orange și de la RDS. Mi s-a 
părut o sumă foarte mare. Vreau să vedem și noi. 

D-na Stoenică Eugenia – Sunt contracte pentru toate instituțiile noastre din oraș. 
 
D-nul Mocioacă Ilie – În legătură cu datoriile la furnizori, eu o să mă refer la C.A.O.. Am calculat 

și pentru Primărie sunt aproape 2 mld lei, dintre care aproape jumătate este la Stadion. Eu nu sunt 
împotrivă a se iriga stadionul. 

D-nul Primar – 1 mld lei la stadion? 
D-nul Mocioacă Ilie – Aproape jumătate din suma totală. 
D-nul Primar – Noi avem acolo și un hidrofor. 
D-nul Mocioacă Ilie – Eu nu fac un caz de ce se irigă stadionul, eu fac caz de ce în luna 

noiembrie sunt 400 - 500 mc. 
D-nul Primar – Poate cititorul dumneavoastră nu a citit contorul în timpul verii când s-a udat și a 

citit tocmai în luna noiembrie. Poate de asta sunt așa mulți mc în noiembrie. 
D-nul Viceprimar – Avem acolo și un hidrofor. S-a udat stadionul pentru că s-a împrăștiat 

îngrășământ. Sunt și dușuri acolo. Își mai fac tinerii dușuri după antrenament. 
 
D-nul Nădescu Viorel – Văd aici pe situația partenerilor. S.C. Spicul S.R.L. are 49.400 lei. 

Pentru ce s-au plătit? 



 
 

D-nul Primar – Cine? 
D-nul Nădescu Viorel - S.C. Spicul S.R.L.. 
D-na Stoenică Eugenia – Nu au fost bani anul trecut. 
D-nul Stoenică Alexandru – Dacă nu aveți bani, de ce mai angajați lucrări? 
D-nul Primar – Mai avem de plătit și societatea care a executat aleile. 
 
D-nul Stoenică Alexandru – Am mai văzut acolo 12.000 lei la S.C. Cafenea S.R.L.. De la 1 

Decembrie sunt banii aceștia, cu fasole și cârnați. Dumneavoastră știți că intrați sub incidența 
Ordonanței nr. 92? 

D-na Stoenică Eugenia – Sunt și excepții. De Ziua națională ai voie să faci cheltuieli. Și de Ziua 
orașului și 24 ianuarie. În rest toate manifestările culturale trebuie să le faci cu sponsori. 

D-nul Stoenică Alexandru – Am înțeles. 
 
D-nul Secretar – Înainte de a supune la vot amendamentele, rog să ne confirme doamna 

director economic Stoenică Eugenia dacă se pot face aceste modificări în cadrul bugetului. 
D-na Stoenică Eugenia – Vedem ce putem face, dacă nu, venim cu rectificare de buget. 
D-nul Secretar – Deci avem avizul dumneavoastră pentru aceste propuneri? 
D-na Stoenică Eugenia – Da. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot cele două amendamente, 

înregistrându-se 14 voturi pentru (Prundeanu Narcizel, Tobescu Dorel, Nădescu Viorel, Ciubuc 
Dumitru, Stoenică Alexandru, Neacșu Ionuț, Fieraru Gheorghe, Martin Marian, Ghica Ion, Dobre 
Violeta, Mocioacă Ilie, Achim Iulian, Manea Naidin Laura, Popescu Daniel) și 3 abțineri (Stănescu 
Vasile, Spătaru Ioana, Vitan Marius). 

 
D-nul Viceprimar – M-au întrebat mai multe persoane cu handicap când primesc banii. 
D-nul Stoenică Alexandru – Să ne spună doamna Stoenică Eugenia dacă puteau să fie plătiți. 
D-na Stoenică Eugenia – Banii pentru persoanele cu handicap vin din TVA, adică 90% din banii 

care trebuie să le dăm lor. 10% se pun din bugetul local. În momentul în care nu s-a aprobat bugetul 
local, acei 90% nu se dau sub nicio formă.  

D-nul Ciubuc Dumitru – Dar 10% se puteau da? 
D-nul Primar – Din 300 lei primeau doar 30 lei. Nu se poate.  
D-na Stoenică Eugenia – Până nu se aprobă, nu se dau. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Dădeam cei 10% în ianuarie și 90% în lunile următoare. 
D-nul Stoenică Alexandru – Noi puteam să-i dăm din încasări. Așa mai procedează alte primării. 
D-nul Primar – Ați văzut ce coadă este la casierie să plătească? 
 
D-nul Ciubuc Dumitru – La iluminatul public am văzut că este suma de 540 mii lei, din care 300 

mii lei în trim.I și 240 mii lei în trim.II. De ce sunt așa? 
D-na Stoenică Eugenia – Avem și o factură restantă pentru că o perioadă lungă de timp nu a 

venit factura de curent. 
D-nul Ciubuc Dumitru – De la începutul anului ați avut timp să faceți o comparație între proiectul 

nou și proiectul vechi? 
D-na Stoenică Eugenia – Într-o lună de zile nu poți să faci. Cam după trei luni. Este perioadă de 

iarnă și perioadă de vară. Trebuie să fie un interval de timp mai mare. 
D-nul Viceprimar – Cam la un an îți poți da seama. Iarna este noaptea mai lungă, iar vara este 

mai mică. 
D-nul Stoenică Alexandru – Poți face prin comparația perioadei respective. Cât am plătit anul 

trecut în aceeași perioadă? 
D-na Stoenică Eugenia – Acum se vede că este mult mai multă lumină în oraș. Sunt și mai 

multe lămpi. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la proiectul de hotărâre, 

înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitate). 
 



 
 

V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, mulţumeşte consilierilor pentru participare 
şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune consilierilor încheierea 
lucrărilor şedinţei extraordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei extraordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                          Consilier                                                                         Secretar 
                    Martin Marian                                                             Jr. Jidovu Laurenţiu                                                     

                                      
                                                                      
 

                                                                      Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius                                                                      


